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امروز در ورزش

 رقابت هاى انتخابى لیگ قهرمانان اروپا امشب 
ادامه پیدا مى کند که در مهم ترین بازى لیورپول- 

هافن هایم(23:15) به مصاف هم مى روند.
 نشســت خبرى 6 ســرمربى لیگ برترى قبل 
از برگزارى 3 دیــدار از هفته پنجم لیگ امروز در 

شهرهاى مختلف برگزار مى شود. 
 قرعه کشى مرحله ســوم جام حذفى فوتبال با 
 حضور تیم هاى لیگ برترى امــروز در  مجموعه 

غدیر تهران برگزار مى شود. 

تیتربازى

 جلسه شوراى لیگ والیبال با حضور نمایندگان 
باشگاه ها برگزار شد و فدراسیون تا 15 شهریورماه به 

تیم ها براى تسویه حساب فرصت داد.
 با در خواست منصوریان قرارداد میلاد زکى پور با 

استقلال به مدت 4 سال دیگر تمدید شد.
 آرمین  هادى پور تکواندوکار وزن 54- کیلوگرم 
ایران اولین مدال طلاى کاروان ایران در یونیورسیاد 

جهانى را کسب کرد.
 مرتضى بیگلرى وزنه بردار دسته 85 کیلوگرم از 

اردوى تیم ملى بزرگسالان خط خورد.
 اعضاى تیم ملى کشــتى آزاد بــراى حضور در 

رقابت هاى جهانى عازم پاریس فرانسه شدند.
 با حکم رئیس فدراسیون رضا خیرخواه به سمت 
سرمربیگرى تیم ملى ژیمناستیک هنرى تا مسابقات 

آسیایى جاکارتا منصوب شد.
 فدراسیون فوتبال کنگو براى برگزارى یک دیدار 
دوستانه با تیم ملى فوتبال ایران موافقت خود را اعلام 

کرد.
   مدیر تیم هاى ملى دوچرخه سوارى اعلام کرد 
آروین گودرزى نماینده ایران در رقابت هاى جهانى 

خواهد بود.
   باشگاه میلان با انتشار بیانیه اى عقد قرارداد با 
نیکلا کالینیچ، مهاجم تیم فوتبال فورنتینا را تأیید 

کرد.
 تیم گلبال بانوان ایران در دومین دیدار خود در 
مسابقات قهرمانى آسیا و اقیانوسیه مقابل ژاپن تن  به 

شکست داد.

دیدار کى روش با سرمربى تیم ملى روسیه|  
کارلوس کــى روش ســرمربى تیم ملــى که این 
روزها براى زیر نظر گرفتن شــرایط کشور روسیه 
که جام جهانــى در آن برگزار خواهد شــد، در این 
کشور حضور دارد با ســرمربى تیم ملى روسیه هم 
دیدار داشــت و درنهایت خبر از قطعى شدن دیدار 
دوســتانه تیم ملى ایران برابر روســیه در تاریخ 10 
اکتبر (18مهرماه) داد. علاوه بر این کى روش درحال 
رایزنى براى برگزارى یک دیدار دوستانه اى دیگر با 
یکى از کشورهاى آفریقایى در تاریخ 5 اکتبر مصادف 

با 13 مهرماه است.
دایى در جمع 50 اســطوره تاریخ فوتبال 
جهان|  سایت انگلیســى «دیز فوتبال تایمز» در 
گزارشى به معرفى 50 اسطوره تاریخ فوتبال پرداخته 
اســت که یکى از  آنها على دایى، مهاجم پیشــین 
تیم ملى کشورمان است. در این گزارش آمده است: 
پله با 32 گل اختلاف، کریستیانو رونالدو با 36 گل 
اختلاف و لیونل مسى با 51گل اختلاف، دنباله روى 
على دایى هستند. هیچ فوتبالیستى نه در گذشته و 
نه درحال نتوانسته به رکورد گل هاى زده على دایى 
در رده ملى برسد. از  سال 1993 تا 2007 که دایى 
از بازى هاى رده ملى اعلام بازنشستگى کرد او به رقم 
شگفت آور 109 گل زده رسید و تنها بازیکنى شد که 

از مرز 100گل ملى گذشت.»
جشــن تولــد موســوى در تمریــن 
والیبالیست ها|  تیم ملى والیبال از دیروز بار دیگر 
تمرینات خود را حضور 20 بازیکن آغاز کرد تا آماده 
حضــور در رقابت هاى جام قهرمانــان بزرگ آماده 
کند. قبل از شــروع تمرین بازیکنان تیم ملى براى 
سیدمحمد موسوى جشن تولدى را برگزار کردند. 
جشن تولد 31 سالگى موسوى با تهیه یک کیک و 
یک عکس یادگارى انجام شد و سپس ملى پوشان 
تمرینات خود را آغاز کردند. این جشــن حاشــیه 
هایى هم داشت و ملى پوشان به شوخى با موسوى 

پرداختند و کیک را به صورت او مالیدند.

خارج از گود  

بیرانوند، سرمربى  محسن 
وزنه بردارى:  تیم ملــى 
ســتاره ها را به مســابقات 
داخل ســالن ترکمنستان 
نمى برم/ منفعت وزنه بردارى 

را فداى نتیجــه نمى کنم که 
در سمتم باقى بمانم/ کیانوش رستمى در کنار تیم 
است اما با نظارت برادرش تمرین مى کند/ نمى دانم 
کیانوش چه وضعیتى دارد/ اگر برکنار شــدم تیم 

خسته اى به سرمربى بعدى نمى دهم

فریده شــجاعى، همســر 
پورحیدرى:  مرحــوم 
نمى دانم چرا طلب منصور 
استقلالى ها  نمى دهند/  را 
به وعده خودشان هم عمل 

نمى کنند/ مى گویند قرارداد 
منصور غیرقانونى است/ افتخارى 

گفت قــرارداد منصــور به دلیل این کــه هم عضو 
هیأت مدیره بوده و هم سرپرست غیرقانونى است، 

پس قرارداد خودش هم قانونى نیست

تیم  دروازه بان  امیرعابدزاده، 
ماریتیمو: از شــرایطى که 

در ماریتیمــو دارم راضى 
هستم/ اســتعدادیاب هاى 
تیم هــاى  از  زیــادى 

بــزرگ اروپایــى بازى هاى 
لیگ پرتغــال را زیر نظــر دارند/ 

امید زیادى دارم به لیگ هــاى معتبر اروپایى بروم 
/ مربى ماریتیمو حق دارد فعلا مــن را بازى ندهد/ 

مى خواهم به جایى برسم که پدرم را خوشحال کنم

احســان حــدادى، ملى 
پوش پرتاب دیســک: 
بازنشســته نمى شــوم و 
تا 40ســالگى در خدمت 
ورزش ایــران هســتم/ به 

دلیل مشکل ویزا تمام انرژیم 
تخلیه شــد و نتوانستم در مسابقات 

جهانى خوب باشم/ منتقدان من بلد نیستند انتقاد 
کارشناسانه داشته باشند / از مدیران ورزش انتظار 

حمایت دارم

تریبون

اصرار عزت اللهى براى جدایى
هفتــه هفتم لیگ روســیه 
نیز به پایان رســید و سعید 
عزت اللهى  هافبک ملى پوش 
بازهم  روســتوف  ایرانــى 
نیمکت نشین بود. او که فصل 
قبل قرضى راهى آنژى شده بود، 
در این فصل فقط دقایق کوتاهى به زمین رفته و از این 
وضع ناراضى است. عزت اللهى براى آمادگى بیشتر 
براى حضور در جام جهانى تابستان آینده در روسیه 
ماندگار شد اما وضع حال حاضر او حتى جایگاهش 
در فهرست و ترکیب کى روش را هم به خطر خواهد 
انداخت. از هفته هاى قبل زمزمه هایى درباره جدایى 
احتمالى او و انتقال قرضى اش به تیمى دیگر شنیده 
مى شــد. عزت اللهى البته عزم خود را براى جدایى از 
روستوف جزم کرده و فقط منتظر دریافت پیشنهاد 
جدید است تا به صورت قرضى از این تیم روسى جدا 
شود. باید دید  هافبک مورد علاقه کارلوس کى روش 
چه سرنوشتى در سرزمین تزارها و میزبان جام جهانى 
2018 پیدا مى کند و آیا مى تواند فرصت بازى در تیم 
دیگرى را پیدا کند یا به نیمکت نشینى در روستوف 
راضى شــده و در پى پیداکردن یــک فرصت براى 
نشان دادن خود به سرمربى این تیم است. عزت اللهى 
قبلا اعلام کرده؛ در هر تیمى حضور دارد، باید فرصت 
بازى  کردن داشته باشد اما فعلا سرنوشت او به شکل 

دیگرى رقم خورده است.

چهره روز

شــهروند|  تنها چند روز بعد از رأى اعتماد قاطع 
مجلس شوراى اسلامى به وزیر ورزش و جوانان،  جلسه 
شماره 139 شــوراى معاونین این وزارتخانه با ریاست 
مسعود سلطانى فر برگزار شــد. در این جلسه مسعود 
سلطانى فر وزیر ورزش مهمترین سیاست هاى مدنظر 
براى ایجاد تغییرات اساســى و خوب در ورزش ایران را 
به معاونان خود ابلاغ کرد،  تا در سریع ترین زمان ممکن،  
تلاش ها براى ایجاد این تغییرات آغاز شود. اما برنامه هاى 

سلطانى فر در این زمینه چیست؟
مبارزه با فساد 

با نظارت مستقیم وزیر در تمام زمینه ها
مدت هــاى زیادى اســت که دربــاره افزایش حجم 
تخلفات و فســاد  در حوزه هاى مختلف ورزش ایران در 
رسانه ها و محافل ورزشى مطرح مى شود. وزارت ورزش 
در دولت دوازدهم اما برنامه هاى بیشــترى براى مقابله 
با فســاد دارد. وزیر ورزش به معاونان خود و مســئولان 
وزارتخانه و فدراسیون هاى ورزشى اعلام کرده که براى 
مبارزه با فســاد، خودش تا آخر پــاى کار خواهد بود و 
تلاش مى کند این پدیده شوم،  هر چه  سریع تر تا یک ماه 
آینده با سازوکارى معین عملیاتى و به زودى سامانه اى 
هم براى ارتباط با مردم و گرفتن گزارش در این مورد در 
سطح وزارتخانه ایجاد شود. با این تصمیم جدید نظارت 
روى عملکرد فدراسیون هاى ورزشى و زیرمجموعه هاى 
وزارت ورزش در تمام بخش ها به ویژه مناســبات مالى 
هم بیشتر خواهد شد. سلطانى فر در این باره گفته است: 
«صیانت حرفه اى و اخلاقى براى داشتن ورزشى پاك،  
شامل تمام موارد از ساخت وســاز تا انتصاب و مدیریت 
بخش ها، استادیوم ها، اردوها، تماشاگران و حتى لیدرها 

و رفتار کادرفنى و تمام افراد دخیل در ورزش خواهد بود.
تغییرات ساختارى بنیادین

 و احترام به ارباب رجوع!
تغییرات اساسى در بنیان ها،  ساختارها،  فرآیندهاى 
کارى به منظور سرعت در اجراى کار مردم و ورزشکاران 
و حل کردن مشکلات مراجعان و تکریم ارباب رجوع یکى 
از اولویت هاى اصلى کارى وزارت ورزش و جوانان است 
که مسعود سلطانى فر در دستور کار خود قرار داده است. 
طبق برنامه ریزى ها دســتورالعمل هاى لازم درباره این 
تغییرات بسیار مهم در روال کارى ورزش ایران به زودى 
از سوى وزارت ورزش و جوانان به فدراسیون ها و باشگاه ها 
و حوزه هاى مختلف ورزش ابلاغ خواهد شد. وزیر ورزش 
به دنبال ایجاد مکانیزمى اســت که بروکراسى و حجم 
مکاتبات ادارى سنگین و پر حجم بخش هاى مختلف 
کمتر شود و همان زمان صرف بالارفتن ضریب بهره ورى 

و کارایى وزارت ورزش و فدراسیون ها شود.
راه اندازى مرکز اقتصاد ورزش ایران

وزیر ورزش روى فعال شــدن اقتصاد مرتبط با ورزش 
و جوانان،  بحث خصوصى سازى،  ایجاد اشتغال و جذب 
سرمایه هاى داخلى و خارجى تأکید بسیار زیادى دارد. با 
کارشناسى هاى صورت گرفته و اعلام رسمى سلطانى فر 
قرار است تشکیلات جدیدى تحت عنوان مرکز اقتصاد 
ورزش، توسعه و سرمایه گذارى در وزارت ورزش و جوانان 
راه اندازى شود. استفاده از ســرمایه گذارى هاى داخلى 
و خارجى به بهترین شــکل ممکن،  ازجمله برنامه هاى 
راهبردى این تشکیلات خواهد بود. به این ترتیب تمامى 
فدراسیون هاى ورزشى هم موظف هستند تحولى عظیم 

و مثبت در برنامه هاى اقتصادى خود ایجاد کنند.
فدراسیون ها باید قانونمند باشند

ساماندهى امور فدراســیون ها و ادارات کل استان ها 
هم موضوعى اســت که وزارت ورزش به شکلى جدى 
براى آن برنامه ریزى کرده اســت. نفر اول ورزش ایران 
از فدراسیون ها خواسته اســت که تمامى کارها  را باید 
قانونمند انجــام بدهند و رئیس فدراســیون تحت هر 
شرایطى پاســخگوى تمام مســائل فدراسیون تحت 
مدیریت خود در مقابل مردم و رســانه ها و مســدولان 
باشد. به این ترتیب هیچ فدراسیونى در زمینه حساب و 
کتاب،  هزینه کردن اعتبارات دولت،  مذاکره با اسپانسر ها،  
اعزام ها و اردوهاى داخلــى و خارجى حق حیف و میل 

اموال بیت المال را ندارد.
فعالیت بیشتر براى حل مشکل فدراسیون ها

با شــروع به کار دولت دوازدهم،  وزیر ورزش به معاون 
ورزش قهرمانى خود و سایر مسئولان مرتبط دستور داده 
تا جلسات ستاد عالى بازى هاى المپیک و آسیایى به طور 
منظم برگزار شــود. هدف از انجام این کار این است که 
تمامى نیازهاى فدراسیون ها،  نظارت و ارزیابى برنامه هاى 
آنها همواره مدنظر وزارتخانه باشد و اقدامات لازم براى 
حل مشکلات و اجرایى شدن برنامه ها به بهترین شکل 
ممکن صورت بگیرد. به این ترتیب رؤساى فدراسیون ها 
بایستى مطابق برنامه پاسخگو باشــند و اهداف ورزش 
کشور براى بازى هاى آسیایى اندونزى و المپیک توکیو 

به طور مداوم توسط آنها لحاظ شود.
میانگین سن مدیران ورزش ایران

 پایین خواهد آمد
ورزش ایران به زودى با یک رنسانس اساسى مدیریتى 
رو به رو خواهد بود. این وعده اى اســت کــه از مدت ها 
قبل توسط سلطانى فر داده شــده و او حالا پایین آوردن 
میانگین سنى مدیران شــاغل در ورزش ایران و آینده 
سازى براى مدیریت ورزش کشور را ازجمله مهمترین 
اولویت هاى خود تعیین کرده اســت. به این ترتیب قرار 
است میانگین سن مدیران ورزش ایران بین 8 تا 10 سال 
با هدف کادرسازى مدیریتى براى 10 سال آینده جوان تر 
شود. یکى از راه هاى انجام این کار هم استفاده و فرصت 

دادن به نیروهاى انســانى کادرى فعلــى وزارت ورزش 
و فدراسیون ها است که تاکنون مدیران به آنها فرصتى 

براى کار کردن درست نداده اند. 
آماده باش به مدیران زن

یکى دیگر از مسائلى که ســلطانى فر روى آن تأکید 
دارد، اســتفاده از مدیران زن در مناصب ورزشى است. 
او به مدیران زن آماده باش داده تــا در آینده اى نزدیک 
ســمت هاى اجرایى در ورزش برایشــان درنظر گرفته 
شــود. ســلطانى فر قرار اســت طبق تأکید مستقیم 
رئیس جمهورى،  در اســتان ها مدیران کل زن منصوب 
کند تا حاکمیت مردســالانه مدیریتى در ورزش ایران 

تمام شود.
کاهش تعداد فدراسیون ها

یکى دیگر از برنامه هاى بسیار مهم مدنظر مدیران 
ورزش ایران،  کم کردن تعداد فدراسیون هاى ورزشى 
اســت. تعدد فدراســیون ها در تقویم و برنامه کارى 
ورزش ایران و وزارت ورزش مشکلات بسیار زیادى به 
راه انداخته است. طبق آمارگیرى انجام شده مدیران 
متوجه شــده اند که برخى از بخش ها نیازى به سطح 
مدیریتى فدراسیونى ندارند و جالب تر اینجاست که 
اعتبارات دولت که براى این فدراســیون ها پرداخت 
مى شــود،  صرف حقوق و مزایاى کارکنان مى شــود. 
به این ترتیب هم شــاهد انحلال و  هــم تلفیق چند 

 فدراسیون خواهیم بود.

شــهروند|  از ابتدا هم معلوم بود از تیم ملى کشــتى فرنگى که با 
ترکیبى جوان و تغییرات زیاد به مســابقات جهانى رفته، نباید انتظار 
خلق شگفتى و قهرمانى جهان را داشت. شاگردان على اشکانى در روز 
نخست مسابقات جهانى 3 برنز کسب کردند که با توجه به اولین تجربه 

حضورشان در میادین بین المللى نتیجه بدى نبود. 
عبدولى و همان همیشگى

در مســابقات جهانى پاریس انتظار کادرفنى تیم ملى ایران و اهالى 
کشتى از کشتى گیرى بالا بود که بارها در میادین بین المللى روى تشک 
رفته بود اما او باز هم در کســب طلا ناکام ماند. سعید عبدولى تنها یک 
مدال طلاى جهان را در کارنامه خود دارد و از  سال 2011 تاکنون دیگر 
رنگ طلا ندیده و به مرد برنزى کشــتى ایران معروف شده است. او در 
تمام سال هاى اخیر نه به واسطه مدال هایش بلکه به دلیل جنجال ها و 
اعتراض هاى شدید به داوران شناخته شــده است. عبدولى از المپیک 
2012 به بعد تمام شکست هاى سال هاى اخیر خود را به ناداورى نسبت 
داده است. او در مسابقات جهانى پاریس هم نتوانست به فینال برسد اما در 
دیدار رده بندى با اقتدار حریف خود را شکست داد و برنزى شد. عبدولى 
این بار هم خودش را براى نرسیدن به فینال مقصر ندانست و با اتهام به 
رئیس فیلا که مى خواسته رقیب صرب او را به فینال برساند، جنجال ساز 
شد. ناکامى هاى تکرارى این کشــتى گیر اندیمشکى و مقصر دانستن 

دیگران در شکست هایش راى اهالى کشتى هم تکرارى شده و بعید است 
فعلا کسى مخالف خداحافظى او از کشتى در 28سالگى باشد. 

گرایى و معجزه بازگشت
محمدعلى گرایى یکى از کشــتى گیران تیم ملى بــود که با بهانه 
جوانگرایى به تیم ملى دعوت شــد. او از رســیدن به فینال بازماند اما 
در رده بنــدى، اتفاقى جالب و معجزه وار براى او رقم خــورد. او در بازى 
رده بندى حریفى از مولداوى تا پایان وقت اول 7 بر صفر از رقیب عقب بود 
اما بازگشتى تاریخى را رقم زد. درحالى که کشتى گیر مولداوى فقط یک 
امتیاز تا پیروزى فاصله داشت، گرایى در چند ثانیه توانست با نتیجه 10 
بر 8 حریف خود را شکست دهد تا مرد برنزى تیم ملى در روز اول شود. 
در وزن 85 کیلوگرم هم حســین نورى مدال برنز را به گردن آویخت تا 

ایران در روز اول 3 مدال به دست بیاورد. 
نائب قهرمانى تیمى

روز گذشــته هم مهرداد مردانى که جانشین سوریان شده است، 
شهاب قوره جیلى، یوســف قادریان و محمد الیاسى هم در رسیدن 

به فینال ناکام ماندند تا کشتى فرنگى ایران بدون کسب مدال طلا 
رقابت هاى جهانى را به پایان برساند؛ اگرچه با توجه به پخش شدن 
مدال ها بین کشورهاى مختلف در روز دوم مسابقات  ایران توانست 

عنوان نائب قهرمانى جهان را در بخش تیمى کسب کند.

دست فرنگى کاران در مسابقات قهرمانى جهان از طلا کوتاه ماند

نائب قهرمانى ارزشمند

مسعود سلطانى فر در شوراى معاونین، سیاست هاى جدیدش را ابلاغ کرد

آماده باش وزیر به مدیران زن
 مبارزه با فساد براساس گزارش هاى مردمى، کم شدن تعداد فدراسیون ها و پایین آمدن میانگین سنى روسا از دیگر برنامه هاى سلطانى فر در کوتاه مدت است

توییت ورزشى

کاربران توییتر در واکنش به برخى اتفاقات 
روز ورزش توییت هاى جالبى مخابره کردند. 

برخى از این جملات را بخوانید:    
   بهم ثابت شد تو همه اون  سال هایى که 
ما فکر مى کردیم کفاشیان تو فدراسیون 
فوتبال داره مى  خنده ، تو پشت پرده اتفاقات 

دیگه اى در جریان بوده!
  دقت کردید تو برنامه نود وقتى کفاشیان 
عصبانى مى شد پته همه رو مى ریخت رو آب 

تا ثابت کنه خودش تخلفى نکرده؟
  فردوسى پور فدراسیون شرکت زده بعد 
بلیت فروشــى رو واگذار کرده به خودش، 
بعدش پرسید این تخلف نیست؟ کفاشیان 

گفت نه چون همه جاى مملکت اینجوریه!
   ولی وقتی ازت می پرسم منو بیشتر دوس 
داري یا فوتبال؟ 90 دقیقه دیگه پی ام  نده که 

معلومه عزیزم تو.
  یعنى تو اون صداوسیما کسى نیست به 
ما بگه دلیل برگزارى مسابقه آقاى گزارشگر 
چیه؟ چــرا همه اش باید صــداى آدماى 

تکرارى رو گوش کنیم موقع فوتبال؟!
  جالبه تو برنامه نود سر دو میلیارد تومان 
پول بلیت فروشى دو ساعت حرف زدن! یه 
برنامه نیست تو صداو سیما یک ساعت هم 
این طورى موشــکافانه درباره پرونده هاى 
فساد مالى و بابک زنجانى و اینا جزییات رو 

براى مردم بررسى کنه؟
  دقت کردید تو برنامــه نود دیگه هیچ 
اسمى از شجاعى و حاج صفى برده نمیشه!؟ 
حتى گزارش بازى هاشون هم پخش نمیشه 

تو آیتم لژیونرها!
  عکس توئیت: وضع خط کشــى زمین 
مسابقه در دربى امروز شــیراز بین فجر 
سپاسى و قشقایى شیراز در رقابت هاى جام 
حذفى کشور! اى کاش این چیزا هم به جاى 
مدل موى منشا براى مدیراى فوتبال ایران 

مهم بود!

شهروند|  یکى از بهترین بازیکنان تیم ملى بسکتبال در رقابت هاى کاپ 
آسیا بدون شک ارسلان کاظمى بود که در کنار نفراتى چون حامد حدادى 
و اوشین ساهاکیان جزو بازیکنان باتجربه تیم ملى محسوب مى شد. بازیکن 
پست 4تیم ملى که نقش پررنگى در فینالیست شدن ایران داشت، معتقد 
است شکست دادن اســترالیا در فینال این رقابت ها غیرممکن نبود، اما 
نمى شد چنین توقعى از تیم ملى داشت. در ادامه گفت وگوى «شهروند» 

با ارسلان کاظمى را بعد از بازگشت از رقابت هاى کاپ آسیا مى خوانید: 
مسیر سختى را تا رسیدن به فینال طى کردید. در ابتدا از بازى 

با لبنان و کره بگو؟
خدا را شکر توانستیم تمام تیم هاى آسیایى را در این مسابقات شکست 
دهیم و ســخت ترین بازى ما هم برابر لبنان بود که از شــرایط میزبانى 
ســود مى برد اما با حضور تماشاگرانش موفق شــدیم آنها را نیز از پیش 
رو برداریم. بازى بــا کره جنوبى هم کذایى بود چــون در ابتدا با اختلاف 
20 امتیاز جلو افتادیم اما به یک باره کره اى ها برگشتند و حتى از ما جلو 
افتادند. خدا را شکر در این بازى سخت هم موفق بودیم و به فینال رسیدیم. 

و سد سخت استرالیا در فینال؟
نمى توانم بگویم بردن اســترالیا براى ما غیرقابل دسترس بود اما براى 
این که از پس آنها بربیاییم باید کمى با برنامه تر باشیم. تیم هاى آسیایى 
معمولا وقتى از قاره خــارج  و با تیم هایى روبه رو مى شــوند که فیزیک 
قوى ترى دارند، دچار مشــکل مى شــوند و همین موضوع دلیل اصلى 
شکست ما در این مسابقه بود. 5بازیکن استرالیا هم فیزیکى بازى مى کردند 
و دفاع آنها باعث شــد که عقب بکشیم. بازى حســاب شده آنها اختلاف 

امتیازات را زیاد کرد و آنها براى هر دقیقه بازى برنامه داشــتند. به هرحال 
استرالیا از ما بهتر بود و کادرفنى مجربى هم داشت که یکى از اعضاى آن 

وقتى من فیلادلفیا بازى مى کردم، آن جا بود. 
برخى کارشناســان معتقد بودند تیم اصلى استرالیا به لبنان 

نیامده بود و ایران مى توانست برنده باشد؟
بله، بازیکنان اســترالیا نفراتى نبودند که به المپیک رفتند اما همین 
بازیکنان هم سطح بالایى داشتند و هدفشان هم قهرمانى در این مسابقات 

بود.
البته چهره ناراحتى بازیکنان ایران در پایان مســابقه نشان 

مى داد که شما براى برد به زمین رفته بودید؟
مسلما باختن در فینال همیشه خیلى سخت است چون مى دانستیم که 
تا یک قدمى قهرمانى رفتیم اما نتوانستیم قهرمان شویم. ما هم بعد از این 
بازى ناراحت بودیم چون فکر مى کردیم آنطور که باید در زمین توانایى هاى 

خود را به نمایش نگذاشتیم.
در پایان این رقابت ها حامد حدادى و محمد جمشیدى در جمع 
برترین هاى جام قرار گرفتند اما برخى کارشناسان اعتقاد داشتند 
حق تو هم بوده که در تیم منتخب باشى. خودت چنین انتظارى 

داشتى؟
ابتــدا مى خواهم بــه محمد جمشــیدى و به ویژه حامــد حدادى 
تبریک بگویم. به عنوان هم تیمى از این افتخار خوشــحال شدم و به 
نظرم حامد به حقش که همان عنوان بهترین بازیکن جام بود، رسید. 
این را هم بگویم که براى من خیلــى قرارگرفتن در تیم منتخب جام 

اهمیتى نداشت. شاید ترجیح مى دادم با ایران قهرمان شویم اما مثل 
استرالیا که هیچ بازیکنى در تیم منتخب نداشت، بازیکنان ما در جمع 
برترین ها نباشند. استرالیایى ها ستاره خاصى نداشتند اما همه تیم ها 
را با اختلاف 30 امتیاز بردند. من هم از ابتدا گفته بودم جوایز شخصى 
براى من اهمیت ندارد و به فکر موفقیت تیم هستم. الان هم امیدوارم 
در تورنمنت هاى بعدى این نتیجه را جبران کنیم و به قهرمانى برسیم. 
نمایش خوب تیم ملى در این دوره خیلى از علاقه مندان به این 

رشته را امیدوار به پیشرفت بسکتبال کرد. 
بسکتبال ایران 10سالى است که در سطح اول قاره آسیا رقابت مى کند 
و 3بار هم قهرمان شده است. امیدوارم از این پس بیشتر پیشرفت کنیم اما 
برخى انتقادات را قبول ندارم که مى گویند بسکتبال افت کرده بود و الان 
دوباره زنده شده است. باید همین روند را ادامه دهیم تا ان شاء االله به المپیک 

2020 هم برسیم. 
سابقه حضور در NBA  را دارى، فکر مى کنى بازهم مى توانى به 

لیگ حرفه اى آمریکا برگردى؟
قطعا این یکى از اهداف من است. به هرحال در این یکى، 2ساله درگیر 
کارهاى خدمت سربازى ام بودم و از این پس مى خواهم تلاش کنم تا دوباره 

به NBA برگردم. 

گفت وگوى «شهروند» با ارسلان کاظمى، بازیکن تیم ملى بسکتبال

بسکتبال افت نکرده بود که بخواهد احیا شود
  ترجیح مى دادم قهرمان شویم تا این که جزو برترین ها باشم        مى خواهم دوباره به NBA برگردم


